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P R O T O K Ó Ł  Nr XLVII/2017 

z obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 28 listopada 2017 roku  

w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

 w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 17
 35

. 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk 

W obradach uczestniczyło 12 radnych, co stanowi 80 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli:  

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – Renata Gajlewicz 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – Jolanta Kwindacz 

Prezes OSiR – Jacek Chudy 

p.o. Kierownika Zarządu Mieniem Komunalnym  

w Blachowni – Ludwik Madej  

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacje radnych.  

6. Opinie Komisji Stałych. 

7. Uchwała Nr 247/XLVII/2017 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                  

w Blachowni przeprowadzenia kontroli w zakresie delegacji służbowych. 

8. Uchwała Nr 248/XLVII/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 im. Marii Konopnickiej w Blachowni w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 1 im. Marii Konopnickiej w Blachowni. 

9. Uchwała Nr 249/XLVII/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 3 w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Blachowni                    

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Blachowni. 

10. Uchwała Nr 250/XLVII/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym w Łojkach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kornela Makuszyńskiego             

w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Łojkach. 

11. Uchwała Nr 251/XLVII/2017 w sprawie zmiany Uchwały Nr 179/XXXI/2016 Rady Miejskiej             

w Blachowni z dnia 28 listopada 2016 r. dot. programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017. 

12. Uchwała Nr 252/XLVII/2017 w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. 

13. Uchwała Nr 253/XLVII/2017 w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XLIV/2017 Rady Miejskiej                                      

w Blachowni z dnia 26 września 2017 roku dotyczącej uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy  Blachownia. 

14. Uchwała Nr 254/XLVII/2017 w sprawie podatku od nieruchomości. 

15. Uchwała Nr 255/XLVII/2017 w sprawie podatku od środków transportowych. 
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16. Uchwała Nr 256/XLVII/2017 w sprawie opłaty targowej. 

17. Uchwała Nr 257/XLVII/2017 w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku 

rolnego, podatku leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

18. Uchwała Nr 258/XLVII/2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2017.  

19. Uchwała Nr 259/XLVII/2017 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017. 

20. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia za rok szkolny 2016/2017, 

w tym o wynikach egzaminu w szkołach i nadzorze pedagogicznym sprawowanym przez kuratora 

oświaty.  

21. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Nr XLV, XLVI. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz 

praca społecznie użyteczna. 

8. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

9. Interpelacje i wnioski radnych.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni 

przeprowadzenia kontroli w zakresie delegacji służbowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 1 im. Marii Konopnickiej w Blachowni w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 

im. Marii Konopnickiej w Blachowni. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 3 w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Blachowni w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 3 w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Blachowni. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Łojkach w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kornela Makuszyńskiego w Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym w Łojkach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 179/XXXI/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z 

dnia 28 listopada 2016 r. dot. programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XLIV/2017 Rady Miejskiej                                      

w Blachowni z dnia 26 września 2017 roku dotyczącej uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy  Blachownia. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, podatku 

leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia na 

rok 2017.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017. 
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23. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia za rok szkolny 2016/2017, 

w tym o wynikach egzaminu w szkołach i nadzorze pedagogicznym sprawowanym przez kuratora 

oświaty.  

24. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

25. Wolne wnioski. 

26. Zamknięcie obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad 

 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XLVII Sesji przywitała 

radnych i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni przeprowadzenia kontroli 

w zakresie delegacji służbowych. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech wyjaśnił, że Komisja Rewizyjna rozpoznała 

skargę Mieszkańca Cisia i stwierdziła, że skarga ma charakter wniosku o przeprowadzenie kontroli 

delegacji służbowych. Jeżeli Rada Miejska uzna konieczność przeprowadzenia kontroli to prosił 

o podjęcie uchwały zlecającej zadanie kontrolne Komisji Rewizyjnej. 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie - 12 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje 

się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk przedstawiła zmieniony porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Nr XLV, XLVI. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz 

praca społecznie użyteczna. 

8. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

9. Interpelacje i wnioski radnych.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni 

przeprowadzenia kontroli w zakresie delegacji służbowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 1 im. Marii Konopnickiej w Blachowni w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 

im. Marii Konopnickiej w Blachowni. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 3 w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Blachowni w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 3 w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Blachowni. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Łojkach w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kornela Makuszyńskiego w Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym w Łojkach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 179/XXXI/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z 

dnia 28 listopada 2016 r. dot. programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
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podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XLIV/2017 Rady Miejskiej                                      

w Blachowni z dnia 26 września 2017 roku dotyczącej uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy  Blachownia. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, podatku 

leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia na 

rok 2017.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017. 

23. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia za rok szkolny 2016/2017, 

w tym o wynikach egzaminu w szkołach i nadzorze pedagogicznym sprawowanym przez kuratora 

oświaty.  

24. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

25. Wolne wnioski. 

26. Zamknięcie obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie: 12 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów 

„przeciw”  

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 3 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk prosiła o usprawiedliwienie na dzisiejszej sesji 

Radnego Tadeusza Borka, Radnego Henryka Kanię, Radnego Sebastiana Cierpiała. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech prosił Radnego o usprawiedliwienie 

nieobecności na posiedzeniu Komisji w dniu 13 listopada 2017 roku Radnego Pawła Pydy. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 23 listopada 2017 roku Radnego Tadeusza Borka, Radnego Sebastiana Cierpiała 

Wiceprzewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Irena Popczyk prosiła o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji Radnego Pawła Pydę, Radnego Henryka Kanię. 

 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie - 12 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Radny Tomasz Czech poinformował, że zapoznał się z protokołem z sesji Nr XLV z dnia                  

24 października 2017 roku, który odzwierciedla przebieg obrad. 

Protokół nr XLV/2017 został przyjęty jednogłośnie - 12 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Protokół nr XLVI/2017 z dnia 3 listopada 2017 roku został przyjęty jednogłośnie - 12 głosów „za, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 
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Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Paweł Pyda (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Radny Tomasz Czech (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków).  

Radna Katarzyna Borycka (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie - 12 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachownia Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie 

międzysesyjnym (informacje stanowią załącznik do protokołu). 

Informacje przygotowane przez Referaty Urzędu i Zarząd Mieniem Komunalnym stanowią również 

załączniki do protokołu.  

 

Ad pkt. 7 

Burmistrz Blachownia Sylwia Szymańska poinformowała, że zarządzeniem Nr OR.0050.181.2017   

z dnia 9 listopada 2017 roku podmiotem wyznaczonym do wykonywania kary ograniczenia wolności 

oraz prac społecznie użytecznych w 2018 roku jest Ośrodek Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. w Blachowni  

 

Ad pkt. 8 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni Edyta Mandryk przedstawiła informacje o pracy 

w okresie międzysesyjnym. Poza bieżącą pracą pełniła dyżury w biurze Rady oraz uczestniczyła 

w różnego rodzaju spotkaniach: 

 

1. 26 października br. w Gminnym Klubie Środowiskowy Fabryka Umiejętności w Blachowni 

odbył się występ Mam Talent. 

2. 29 października br. w Miejskim Domu Kultury w Blachowni uczestniczyła w wieczorze 

poetycko muzycznym „Zaduma i przemijanie”. Zostały rozdane nagrody laureatom konkursu 

fotograficznego „Blachownia przez wiosenne okulary” oraz konkursu na „Najładniejszy 

ogródek”. 

3. 10 listopada brała udział w Święcie Niepodległości i Pasowaniu na starszaka w Zespole Szkolno 

Przedszkolnym w Łojkach.  

4. 11 listopada brała udział w obchodach Święcie Niepodległości w Blachowni i w Cisiu. 

5. 12 listopada w ramach IX cyklu piłki halowej Blachownia 2017 odbył się turniej dla rocznika 

2008 zorganizowanego przez uczniowski Klub Sportowy „Orlik” Blachownia. 

6. 25 listopada br. odbyły się wybory zarządu i „Dzień seniora” w zarządzie Koła Emerytów             

i Rencistów w Łojkach. Radę Miejska reprezentował Wiceprzewodniczący Rady Paweł 

Hreczański.  

7. 26 listopada br. został poświęcony Krzyż stojący od 1914 roku przy skrzyżowaniu                              

ul. Kościuszki i ul. Leśnej. Poświęcenia odnowionego Krzyża dokonał ks. Tomasz Wrona 

proboszcz Parafii p.w. Św. Michała Archanioła w Blachowni. 

 

Ad pkt. 9 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie zamontowania latarni oświetleniowej 

między blokami Bankowa 2 i 4 oraz Pl. Konstytucji 8 (interpelacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Udzielenia informacji dotyczącej warunków technicznych wykonania przyłączy do sieci 

kanalizacyjnych w celu uzyskania częściowego dofinansowania przyłączy kanalizacyjnych  

2. Uzupełnienia poboczy drogi frezem na ul. Wojska Polskiego (interpelacja stanowi załącznik              

do protokołu).  

3. Naprawy drogi gruntowej Sosnowej (interpelacja stanowi załącznik do protokołu).  

4. Naprawy drogi ul. Dworcowej od ul. Żwirki Wigury (interpelacja stanowi załącznik                  

do protokołu). 
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5. Stanu realizacji zadań z Budżetu Obywatelskiego – Blachownia Południe (interpelacja 

stanowi załącznik do protokołu).  

6. Naprawy dachów na Sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej nr 3 w Blachowni 

(interpelacja stanowi załącznik do protokołu).  

7. Eksmitowanego mieszkańca zapytał czy Gmina się z nim spotkała i czy będzie miał 

mieszkanie socjalne.   

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

1. Ustawienia drugiego kontenera na odzież używaną ustawionego w Łojkach – zapytał, kto 

wydał zezwolenie (interpelacja stanowi załącznik do protokołu). 

2. Naprawy nawierzchni ulicy Ogrodowej (interpelacja stanowi załącznik do protokołu). 

3. Wystosowania pisma do Starostwa Powiatowego w Częstochowie w sprawie naprawy ul. 

Długiej przy posesji nr 97. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Transportu zbiorowego, jaka firma do 1 stycznia 2018 roku będzie świadczyć usługi dla 

Gminy? 

2. Zapytała czy została podpisana umowa z wykonawcą, który złożył najkorzystniejszą ofertę 

na oczyszczenie zalewu? 

3. Czy w przetargu na zagospodarowanie terenu wokół zbiornika wprowadzono ograniczenie 

zakresu robót, czy pozostało wszystko bez zmian? 

4. Gmina zawarła porozumienie ze Starostwem Powiatowym w Częstochowie na budowę 

chodnika przy ul. Piastów. Czy Gmina rozmawia lub rozmawiała ze Starostwem na temat 

remontu chodnika przy ul. Sienkiewicza, na którym potykają się osoby starsze? 

5. Czy bieżnia przy Szkole Podstawowej Nr 3 będzie w tym roku wykonana? 

 

Ad pkt. 10 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni przeprowadzenia kontroli 

w zakresie delegacji służbowych. 

 

Uchwała Nr 247/XLVII/2017 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni 

przeprowadzenia kontroli w zakresie delegacji służbowych została podjęta jednogłośnie - 12 głosów 

„za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 

im. Marii Konopnickiej w Blachowni w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. Marii Konopnickiej 

w Blachowni. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Irena Popczyk przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 248/XLVII/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 1 im. Marii Konopnickiej w Blachowni w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 

1 im. Marii Konopnickiej w Blachowni została podjęta jednogłośnie - 12 głosów „za, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 3 
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w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Blachowni w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 w Zespole 

Szkolno – Przedszkolnym w Blachowni. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Irena Popczyk przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński zapytał, dlaczego Szkoła Podstawa Nr 3 nie ma imienia. Na stronie szkoły 

widnieje nazwa Szkoła Podstawowa nr 3 im. Stanisława Staszica. 

Inspektor ds. Oświaty Olga Kacprzak wyjaśniła, że w Rejestrze Szkół i Placówek Oświatowych 

szkoła nie jest wpisana z imienia. Rejestr jest podstawą do podejmowania uchwał. 

Radca Prawny Agnieszka Glińska wyjaśniła, że należy sprawdzić dokumenty założycielskie. Na ten 

moment należy podjąć uchwałę, która stanowi akt założycielski ośmioletniej szkoły podstawowej                   

i należy ją podjąć do 30.11.2017 r. 

 

Uchwała Nr 249/XLVII/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 3 w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Blachowni w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 3 w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Blachowni została podjęta jednogłośnie - 12 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Kornela Makuszyńskiego w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Łojkach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Kornela Makuszyńskiego w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Łojkach. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Irena Popczyk przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 250/XLVII/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Łojkach 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kornela Makuszyńskiego w Zespole Szkolno – Przedszkolnym 

w Łojkach została podjęta jednogłośnie - 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje 

się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie zmiany Uchwały Nr 179/XXXI/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 28 listopada 2016 

r. dot. programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2017. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Irena Popczyk przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 
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Radny Cezary Osiński zapytał, czy w projekcie uchwały nastąpiły zmiany od momentu, kiedy 

Nadzór Prawny polecił wykonanie poprawek? 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski odpowiedział, że nie wprowadzono żadnych 

dodatkowych poprawek. 

 

Uchwała Nr 251/XLVII/2017 w sprawie zmiany Uchwały Nr 179/XXXI/2016 Rady Miejskiej                   

w Blachowni z dnia 28 listopada 2016 r. dot. programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017 została podjęta jednogłośnie - 12 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Irena Popczyk przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni Edyta Mandryk poinformowała, że Gminna Rada 

Pożytku Publicznego w Blachowni wnioskowała o zwiększenie środków na kulturę o 20 tyś. zł 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że zapis § 9 uchwały mówi, że wysokość 

środków finansowych przeznaczonych na realizację Programu na rok 2018 wynosi nie mniej niż 250 

tyś. zł. Jest możliwość zwiększenia środków, ale uzależnione jest to środków budżetowych. Realnie 

wynika to z możliwości budżetu Gminy. 

 

Uchwała Nr 252/XLVII/2017 w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie została podjęta jednogłośnie - 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 16 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XLIV/2017 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 26 września 2017 

roku dotyczącej uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy  

Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 253/XLVII/2017 w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XLIV/2017 Rady Miejskiej                                      

w Blachowni z dnia 26 września 2017 roku dotyczącej uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości              

i porządku na terenie Gminy  Blachownia została podjęta jednogłośnie - 12 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 17 
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Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Irena Popczyk przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała mieszkańców, że propozycja uchwał 

podatkowych jest taka, aby podatki zostały na tym samym poziomie, co w roku ubiegłym.  

 

Uchwała Nr 254/XLVII/2017 w sprawie podatku od nieruchomości została podjęta jednogłośnie - 12 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

Ad pkt. 18 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie podatku od środków transportowych. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Irena Popczyk przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 255/XLVII/2017 w sprawie podatku od środków transportowych została podjęta 

jednogłośnie - 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 19 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie opłaty targowej. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Irena Popczyk przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński poinformował, że handlowcy składali wnioski, aby opłata targowa była 

niższa. Były zapewnienia, że zostaną wprowadzone zmiany, aby zachęcić do handlowania                          

na targowisku. Jednak stawki zostały utrzymane na podobnym poziomie jak w roku ubiegłym, a ruch 

na ryneczku jest coraz mniejszy. Czy zostanie opracowany program, aby do ryneczku nie dopłacać, 

ponieważ bilans wyszedł na minusie?  

Radny Marek Kułakowski stwierdził, że podniesienie opłat może spowodować, że Gmina nie będzie 

dokładała. Uważa, ze propozycja stawek jest bardzo dobra.  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że stawki zostały tak skalkulowane, że 3 – 

4 tyś. zł dopłacamy. Nie ma większych strat ze strony Gminy. W miesiącu styczniu i lutym należałoby 
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się zastanowić czy stawek nie obniżyć. Ze względu na to, że handel w lutym i styczniu jest najgorszy. 

W pozostałych miesiącach stawki są właściwe, ponieważ pozwalają się targowisku utrzymać.  

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk stwierdziła, że podbijając kwotę nie doprowadzamy do tego, 

że będziemy zarabiać więcej, ponieważ zniechęcamy ludzi. Chodzi o to, aby stawki były 

konkurencyjne. W piątek, sobotę handlujących jest sporo natomiast w pozostałe dni tygodnia jest mały 

ruch. Uważa, że pomysł obniżenia opłat w styczniu i lutym jest dobry, zachęci do handlowania.  

W sprawie opłaty targowej poza ryneczkiem niewiele zrobiono. Nie wie, na jakiej zasadzie opłata jest 

pobierana. Zamiarem było ustalenie wysokich opłat od handlowania poza ryneczkiem, aby zniechęcić 

osoby sprzedające poza targowiskiem do handlu w innych miejscach do tego przeznaczonych. 

Stwierdziła, że zastanawia się czy opłaty poza ryneczkiem są egzekwowane. 

Uważa, że stawki na targowisku „Mój Rynek” są za wysokie. Powinniśmy zrobić wszystko, aby 

zachęcić kupców do handlowania.  

 

Uchwała Nr 256/XLVII/2017 w sprawie opłaty targowej została podjęta większością głosów 

w stosunku - 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 20 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawi poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatków 

i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Irena Popczyk przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 257/XLVII/2017 w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku 

rolnego, podatku leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso została podjęta jednogłośnie - 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 21 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia na rok 2017.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 258/XLVII/2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2017 została podjęta większością głosów w stosunku - 10 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 2 głosy „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 22 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 
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Uchwała Nr 259/XLVII/2017 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017 została podjęta 

jednogłośnie - 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 23 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła radzie informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Blachownia za rok szkolny 2016/2017, w tym o wynikach egzaminu w szkołach 

i nadzorze pedagogicznym sprawowanym przez kuratora oświaty, która stanowi załącznik 

do protokołu.  

Inspektor ds. Oświaty i Wychowania Olga Kacprzak przedstawiła prezentację ww. temacie. 

 

Ad pkt. 24 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje 

radnych: 

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu na interpelację w sprawie zamontowania latarni oświetleniowej 

między blokami Bankowa 2 i 4 oraz Pl. Konstytucji 8 odpowiedziała, że lampy zostaną dowieszone. 

Prosiła o zgłaszanie miejsc, w których istnieje potrzeba dowieszenia lampy, ponieważ istnieje jeszcze 

możliwość zainstalowania.  

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie: 

1. Kanalizacji poinformowała, że wszystkie interpelacje zostaną przekazane inspektorowi 

nadzoru budowlanego, ponieważ prace nie zostały jeszcze odebrane. Uwagi są przekazywane 

na bieżąco wykonawcy.  

2. Przyłączenia się mieszkańców do kanalizacji odpowiedziała, że będziemy o tym mieszkańców 

informować. Nie ma możliwości dofinansowania, ponieważ koszty inwestycji po stronie 

Gminy były duże. Jedynie mieszkańcy mogą przyłączyć się w ciągu roku bez potrzeby 

przygotowania dokumentacji projektowej. 

3. Remontu w Szkole Podstawowej Nr 3 poinformowała, że usterka została zgłoszona. Zostały 

oszacowane koszty i wkrótce zostanie naprawiona.   

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie: 

1. Kontenera na odzież używaną odpowiedziała, że Gmina takiego zezwolenia nie wydawała. 

Zostanie sprawdzone, na jakiej podstawie kontener został ustawiony.  

2. Naprawy nawierzchni ulicy Ogrodowej poinformowała, że została podpisana umowa                      

z wykonawca, który najbliższym czasie załata dziury.  

3. Wystosowania pisma do Starostwa Powiatowego w Częstochowie w sprawie naprawy                  

ul. Długiej przy posesji nr 92 odpowiedziała, że pismo zostanie przekazane. 

 

Przewodniczącej Rady Miejskiej Edycie Mandryk w sprawie: 

1. Transportu zbiorowego odpowiedziała, że na posiedzeniu Komisji Połączonych przedstawi 

informacje w tej sprawie, ponieważ trwają rozmowy w celu zabezpieczenia transportu 

mieszkańcom. Rozpatrywane są trzy warianty rozwiązania problemu w tej kwestii.  

2. Podpisania umowa z wykonawcą, który złożył najkorzystniejszą ofertę na oczyszczenie 

zalewu odpowiedziała, że w czwartek zostanie podpisana umowa. Odwołanie dwóch firm 

zostało odrzucone i można przystąpić do podpisania umowy. 

3. Zagospodarowania terenu wokół zbiornika wprowadzono ograniczenie zakresu robót, 

poinformowała, że został ogłoszony przetarg w takim samym zakresie jak było w pierwszej 

części. Do 11 grudnia jest termin składania ofert.  

 

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie: 

1. Realizacji zadań z Budżetu Obywatelskiego – Blachownia Południe odpowiedziała, że                

w kwestii budowy bieżni i skoczni przy Szkole Podstawowej Nr 3 wykonana została 

dokumentacja projektowa, która pochłonęła część środków. Pozostała kwota jest 
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niewystarczająca na wykonanie bieżni i skoczni. Wystosowano kilka zapytań ofertowych 

(dziesięć) żadna firma nie zgłosiła się. Szacunkowy koszt wykonania jest znacznie niższy 

niż realne wykonanie tej inwestycji. Najprawdopodobniej inwestycja nie zostanie wykonana. 

Wiaty przystankowej przy ul. Złotej poinformowała, że wiata miała być posadowiona 

na terenie Lasów Państwowych. Nie ma zgody właściciela terenu na wybudowanie wiaty 

(pomimo wcześniejszej zgody naszego Nadleśnictwa). Wobec tego zadanie również może 

nie zostać wykonane.   

Radny Cezary Osiński zapytał, dlaczego zapytania ofertowe nie są wysyłane w styczniu. 

Wówczas ceny są dużo niższe. Dlaczego zapytania ofertowe nie ukazują w BIP Urzędu. 

Firmy mogą wyłapywać takie ogłoszenia.   

Zapytał, dlaczego przed przystąpieniem do budżetu obywatelskiego nie było zgody pisemnej 

właściciela na zajęcie terenu, chociaż jest taki wymóg regulaminie?  

Burmistrz Blachowni odpowiedziała, że budżet obywatelski jest nowym narzędziem 

wszyscy go się uczą i udoskonalają.   

Radny Cezary Osiński zapytał, dlaczego do ogrodzenia w przedszkolu Gmina dołożyła 20 

tyś. zł ,a do innych zadań z budżetu obywatelskiego Gmina nie dokłada.  

Burmistrz Blachowni wyjaśniła, że ogrodzenie przedszkola było zaplanowane w budżecie.  

 

Przewodniczącej Rady Miejskiej Edycie Mandryk w sprawie chodnika przy ul. Sienkiewicza 

poinformowała, że do Starostwa Powiatowego w Częstochowie zostały złożone wnioski do budżetu 

na 2018 rok o remont ulic, w tym również o ul. Sienkiewicza. 

  

Ad pkt. 25 

Wolne wnioski.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni Tomasz Rećko odczytał postanowienie 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach Sygn. akt. II SAB/GI 52/17 w sprawie skargi 

na bezczynność Rady Miejskiej w Blachowni (kserokopia postanowienia w załączeniu do protokołu). 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała Radnemu Cezaremu Osińskiemu                         

na interpelację dotycząca eksmitowanego mieszkańca i poinformowała, że kilka razy spotkała się                    

z zainteresowanym i jego rodziną. Na ten moment nie mamy mieszkania socjalnego, które by można 

przydzielić. Na ten moment mieszkaniec przebywa w OSiR, koszty jego utrzymania pokrywa Gmina.  

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski dodał, że w dniu dzisiejszym mieszkaniec złożył nowe 

dowody w sprawie i decyzja zostanie w najbliższym czasie podjęta. Czynione są starania w celu 

zapewnienia lokalu do tego momentu Gmina zabezpieczy godne miejsce pobytu.  

Radny Cezary Osiński zapytał czy hotel na miesiąc grudzień zostanie również wykupiony? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że w związku z nowo złożonymi 

dowodami sprawa będzie jutro rozpatrywana. Na pewno mieszkańcowi nie grozi wyrzucenie na bruk. 

 

Radny Marek Kułakowski nawiązał do interpelacji Radnego Jacka Roguta w sprawie kontenera                

na odzież używaną i prosił o przyjrzenie się tej sprawie, ponieważ firma, która ustawia pojemniki nie 

przekazuje środków na rzecz osób biednych jedynie zarabia na tym. 

 

Radna Małgorzata Bernat podziękowała Pani Burmistrz w imieniu mieszkańców ul. Bankowej                 

za załatanie ubytków.  

 

Radny Marek Kułakowski podziękował w imieniu mieszkańców za remont ul. 16 Stycznia. 

 

Ad pkt. 26  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła XLVII sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 


